
   Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

 

     Z dnia 5 grudnia 2022 r. 

 

 Na posiedzeniu obecni byli radni, zgodnie z listą obecności. 

 Posiedzenie Komisji EKiS poświęcone było realizacji punktu 4 planu pracy na rok 2022. Na 

spotkanie zaproszone zostały panie:  Kierownik Referatu Edukacji, pani Katarzyna Małecka 

oraz Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego, pani Iwona Konopa, które 

przedstawiły działania, podjęte przez organ prowadzący, w celu znalezienia możliwości 

finansowania zadań oświatowych z zewnątrz, w latach 2018-2021. Przygotowane przez obie 

panie sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.   

 W rozmowie, która wywiązała się po zakończeniu prezentacji, przewodnicząca 

Komisji zwróciła się z prośbą o przekazywanie informacji o możliwości pozyskania środków 

przez organizacje pozarządowe i kluby sportowe, jeśli takie znajdą się w posiadaniu 

pracowników Urzędu Miejskiego. 

 W drugiej części posiedzenia członkowie Komisji postanowili nie składać do budżetu 

gminy na 2023 r. uwag ani wniosków i zaopiniować go pozytywnie. 

 

Protokołowała Alicja Żaguń 


